
Z Á P I S 
 28. schůze Rady města Soběslavi, 

která se konala dne 15. prosince 2015 od 14:00 hodin  
v kanceláři starosty města  

 
Přítomni:  Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  MUDr. Lubomír Kříž, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 
Jednání 28. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 
jednání. 
 
Rada města schválila tento program jednání: 
 

1. Investiční akce na rok 2016 
2. Stanovení termínů jednání ZM v roce 2016 
3. Přístavba Senior-domu Soběslav – informace  
4. Pozemky, smlouvy 
5. Různé 

 
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
 
Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého - 27. jednání RM ze dne 8. 12. 2015 
žádné připomínky. 
Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Alena Krejčová a Mgr. 
Petr Lintner.  
Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 
 
1.  Investiční akce na rok 2016 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Příloha: Plán investičních akcí (komunikace, chodníky, parkoviště, kanalizace, stavby a 
ostatní) v Soběslavi v roce 2016  
Předložen návrh výše uvedeného plánu investic. Místostarosta města a starosta města 
odpověděli na dotazy členů RM. Návrh předpokládá finanční náklady v celkové výši 65.550 
tis. Kč, což je o 12,5 mil. Kč více než obsahuje návrh rozpočtu města na rok 2016. Předložený 
plán však nezahrnuje dotace na plánovanou ČOV Chlebov a památky.  
Návrh bude projednán komisí výstavby a životního prostředí dne 16. 12. 2015.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/293/2015.  
 
2.  Stanovení termínů jednání ZM v roce 2016 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha –  starosta města 
Předložen návrh termínů zasedání zastupitelstva města v roce 2016.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/294/2015.  
 
3.  Přístavba Senior-domu Soběslav – informace  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha –  starosta města  
V souvislosti s plánovaným rozšířením Senior-domu Soběslav předložena informace o 
jednání s Ing. J. Nedorostem, České Budějovice, který Senior-dům projektoval, za účasti Ing. 
Ziny Petráskové, ředitelky Senior-domu Soběslav. Výsledkem jednání je příprava zvýšení 
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kapacity zařízení formou nástavby budovy Senior-domu. Do konce ledna 2016 budou 
zpracována variantní řešení, která budou předložena na jednání RM. Na rozšíření Senior-
domu je možno využít dotační tituly, žádost by měla být podána do 15. 3. 2016.  
Hlasování: Pro: 6; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/295/2015.  
 
Na jednání RM se dostavila paní Ludmila Zbytovská.  
 
4.  Pozemky, smlouvy 
Rumpold, s. r. o., provozovna Tábor – dodatek č. 36 ke smlouvě o zabezpečení 
separovaného sběru 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Příloha: Harmonogram svozu separovaného sběru 
V návaznosti na minulé jednání RM předložen návrh výše uvedeného dodatku, který řeší sběr 
separovaného odpadu ve městě v roce 2016. Cena svozu činí 543.558 Kč + DPH a je o 7.713 
Kč + DPH nižší než v roce 2015.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/296/2015.  
 
APPELL, a. s., Nedvědice  – smlouva o zřízení služebnosti inženýrské sítě (pozemky p. č. 
654/1, 654/2, 660/17 a 660/20 v k. ú. Nedvědice) 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha –  starosta města 
Předložen návrh smlouvy. Právo služebnosti se zřizuje za jednorázovou úhradu ve prospěch 
města ve výši 5.000 Kč + DPH.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/297/2015.  
 
Toledot, o. p. s., Praha – darovací smlouva (pamětní deska na zdi bývalé židovské 
synagogy v Jirsíkově ulici, čp. 30/I) 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/73/2015  
Předložen návrh darovací smlouvy od o. p. s. Toledot, Praha, a dále návrh smlouvy o umístění 
pamětní desky s vlastníky domu čp. 30/I v Jirsíkově ulici (Martin a Monika Slabých, SJM 
Petr a Dana Slabých).  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/298/2015.  
 
5.  Různé 
MŠ Duha – žádost o souhlas s úpravou rozpočtu  
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ  
Příloha: OOSM/72/2015  
Předložena výše uvedená žádost ředitelky MŠ Duha Mgr. Aleny Krejčové. Jedná se o 
finanční přesuny mezi jednotlivými položkami rozpočtu MŠ, celkové příjmy i výdaje 
zůstávají zachovány.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/299/2015.  
 
Senior-dům Soběslav – žádost o souhlas s použitím investičního fondu (nákup 
terapeutického laseru) 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Příloha: KT/12/2015  



- 3 - 

Předložena žádost ředitelky Senior-domu Ing. Ziny Petráskové. Dodavatel zařízení byl vybrán 
v rámci výběrového řízení organizovaného Senior-domem Soběslav (viz příloha).  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/300/2015.  
 
SMS, s. r. o., Soběslav – žádost o souhlas s pořízením nové pracovní plošiny 
Předložil: Vladimír Falada – jednatel SMS, s. r. o. 
Příloha: Zpráva o posouzení a hodnocení nabídek 
Předložena informace o průběhu výběrového řízení organizovaného SMS, s. r. o. Obesláno 
bylo 5 firem, nabídku podaly 3 firmy. Komise doporučila jako vítěze výběrového řízení firmu 
Plošiny Rybáček, s. r. o., Vinařice, za cenu 1.797.800 Kč + DPH. 
Vítězná firma je ochotna odkoupit stávající plošinu, a to za cenu dle znaleckého posudku, tj. 
85.800 Kč + DPH.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/301/2015.  
 
Bytová komise RM – přenechání městských bytů do nájmu  
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Příloha: OOSM/71/2015 
Předloženo doporučení Bytové komise RM ze dne 14. 12. 2015.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 28/302/2015.  
 
Dotazy a připomínky členů RM 
Ludmila Zbytovská 

• Požádala o možnost osvětlení vánočního stromu v průběhu celého dne. Zajistí 
místostarosta města prostřednictvím SMS, s. r. o. 

 
Jednání RM skončilo v 15:15 hodin.  


